
 

Verzoek bij het agendapunt ‘Vaststeling agenda’ 
 

 
 
Nu nog geen besluit over ‘Autorisatie besluit Postweg – 
Nieuwlanderweg’ 
Er is nog te weinig inzicht in de gevolgen van de corona-crisis 

Toelichting 

Het zijn onzekere tijden. 

En de verwachting is dat na de coronacrisis onvermijdelijke een economische crisis volgt.  

We weten nu nog niet precies wat de schade zal zijn, maar dat er forse (financiële-) consequenties zullen 

zijn is zeker. 

 

We vinden het daardoor niet verstandig om nu een besluit te nemen over het Autorisatie besluit Postweg – 

Nieuwlanderweg, gezien de enorme bedragen die gemoeid zijn met de reconstructie van deze wegen. 

We willen daarnaast ook dat de gemeenteraad een alternatief voorgelegd krijgt, als het terug komt op de 

agenda. Een goedkoper alternatief, waarbij toch gezorgd wordt dat de weg verkeersveiliger wordt voor alle 

gebruikers. 

Vandaar dit verzoek aan de collega-raadsleden: 
 

Het voorstel ‘Autorisatie besluit Postweg – Nieuwlanderweg’ nu van de raadsagenda af te halen en het 

college te vragen om op een later moment, als het stof is neergedaald en de (financiële-) gevolgen van de 

corona-crisis inzichtelijk zijn, bij de gemeenteraad terug te komen met dit voorstel.  

Omdat de verwachting is dat de financiële positie van (ook) de gemeente flink zal verslechteren, wordt het 

college tevens gevraagd dan een extra keuze-optie toe te voegen, te weten: de Postweg-Nieuwlanderweg te 

rehabiliteren op de wijze waarop dat ook bij de Oosterenderweg zal gebeuren (i.p.v. een volledige 

reconstructie) 

 

 


